
 

Besluitenlijst College 
Datum 08-04-2025 

Tijd 9:30 - 12:00 

Locatie Anders 

Voorzitter Burgemeester A.E.H. Baltus 

Aanwezigen Wethouders Grimbergen, Kruis, Van Dijk, Messelink, interim gemeentesecretaris 
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3 

 

 Voorstellen A-procedure 

 

3.1 

 

 Besluitpunten AvA OMALA AGC 

Het college stemt in met de voorgestelde herziene grondexploitatie en het 
jaarplan 2025. Jaarlijks worden de financiële ramingen geactualiseerd ten 
behoeve van de continuïteit van de onderneming. Verder stemt het college in 
met de herbenoeming van een commissaris.   
 

Besluit: 

1. In te stemmen met het verzoek tot schriftelijke besluitvorming buiten de 

Algemene vergadering van Aandeelhouders (AvA) OMALA N.V.in plaats van 

een fysieke vergadering en de volgende standpunten in te nemen met 

betrekking tot de geagendeerde onderwerpen (a en b) en de daarbij horende 

bijlagen. 

a. In te stemmen met de herziene grondexploitatie 2024 van OMALA/ AGC 

conform artikel 29.7 van de statuten van OMALA NV, waarbij de 

voorwaarde geldt dat alle aandeelhouders unaniem instemmen. 

b. In te stemmen met het jaarplan 2025inzake OMALA AGC en LAB 

Beheerconform artikel 29.7 van de statuten van OMALA NV, waarbij de 

voorwaarde geldt dat alle aandeelhouders unaniem instemmen. 

2. In te stemmen met herbenoeming van commissaris W. Duursma voor een 

nieuwe termijn tot 1 oktober 2027, waarbij de voorwaarde geldt dat alle 

aandeelhouders unaniem instemmen. 

 

3.2 

 

 Aandeelhoudersvergadering Alliander 16 april 2025 

De gemeente Lelystad is aandeelhouder van Alliander N.V. en heeft daarmee 
stemrecht op de aandeelhoudersvergadering. Op de agenda staan o.a. de 
vaststelling van de jaarrekening en het dividendvoorstel.   
 

Besluit: 

Kennis te nemen van de agenda(punten) van de Algemene Vergadering van 

Aandeelhouders van Alliander N.V. van 16 april 2025 en bij; 

1. agendapunt 3.2 de jaarrekening over 2024 vast te stellen; 

2. agendapunt 4.2 het dividend over het boekjaar 2024 vast te stellen; 

3. agendapunt 5.1 en 5.2 kwijting te verlenen aan de leden van de Raad van 

Bestuur en de Raad van Commissarissen; 

4. agendapunt 6 de heer G.R. Penning te herbenoemen tot lid van de Raad van 

Commissarissen; 

5. agendapunt 7 de Commissie van Aandeelhouders te herbenoemen; 

6. agendapunt 8 het hoogspanningsnet Randmeren aan Tennet over te dragen 

door goedkeuring te verlenen aan de besluiten van de Raad van Bestuur tot 

I. de juridische afsplitsing van de 150kV-hoogspanningsactiviteiten in 

Randmerengebied naar een daartoe op te richten 

dochteronderneming van Liander, t.w. Nadine II BV., en 
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II. de verkoop van 100% van de aandelen in Nadine II BV. (150kV-

hoogspanningsnet Randmeren) aan TenneT voor een totale netto 

verkoopprijs van EUR 139,1 miljoen; 

7. agendapunt 9 de Raad van Bestuur aan te wijzen als bevoegd orgaan tot 

uitgifte van gewone aandelen en tot beperking of uitsluiting van het wettelijk 

voorkeursrecht van bestaande aandeelhouders bij uitgifte van aandelen in 

verband met een mogelijke conversie van de in 2021 afgesloten reverse 

converteerbare hybride obligatielening van EUR 600 miljoen. 

 

Burgemeester 

1. Dhr. H. Hieltjes, burgemeester Duiven, vertegenwoordiger Platform Nuval, te 

machtigen tot het uitbrengen van een stem tijdens de Algemene Vergadering 

van Aandeelhouders Alliander N.V. op 16 april 2025 door het ondertekenen 

van bijgevoegde volmacht. 
 

3.3 

 

 Aangaan 'Zonvenant' van het Huidfonds 

Het college heeft besloten om zich aan te sluiten bij het ‘Zonvenant’ van het 
Huidfonds. Met dit besluit committeert de gemeente zich voor het creëren van 
bewustwording rondom het thema huidkanker en het zoeken van samenwerking 
met organisaties binnen de stad voor de preventie van hiervan. Op 15 mei om 
14:00 zal wethouder Messelink-Dijkstra op de Kick-off van ZonVeilig Flevoland 
bij tennisvereniging ITL de aanmelding symbolisch ondertekenen.   
 

Besluit: 

1. Aan te sluiten bij het Zonvenant van het Huidfonds conform de bijgevoegde 

bijlage. 

Burgemeester: 

De portefeuillehouder Zorg te machtigen om de aanmelding bij het ‘Zonvenant’ 

van het Huidfonds af te handelen. 

 

3.4 

 

 Vaststellen jaarrekening 2023 van Jeugd Lelystad 

Het college stelt met dit besluit de jaarrekening 2023 van Jeugd Lelystad vast. 
Jeugd Lelystad voert de toegang en regie naar specialistische jeugdhulp uit voor 
de gemeente Lelystad. Jeugd Lelystad heeft volgens haar jaarrekening 2023 
(inclusief accountantsverklaring) een bedrag over van € 566.608,-. Omdat de 
eigen reserve van Jeugd Lelystad al aan het maximum toegestane saldo van 
€ 330.000,- zit, zal er geen toevoeging plaatsvinden. Conform de jaarrekening 
wordt het totale bedrag van € 566.608,-. teruggevorderd van Jeugd Lelystad. Dit 
bedrag is reeds in december 2024 van Jeugd Lelystad ontvangen.  
 

Besluit: 

1. De jaarrekening van Jeugd B.V / Jeugd Lelystad 2023 vast te stellen; 

2. Dit besluit van de algemene vergadering schriftelijk te nemen in plaats van in 

een algemene vergadering van Jeugd B.V / Jeugd Lelystad conform de 

statuten van Jeugd B.V / Jeugd Lelystad. 
 

4 

 

 Voorstellen B-procedure 

 

4.0.1 

 

 Subsidie Veilig Thuis Flevoland (VTF) (spoed parafenprocedure dd 3 april 

2025) 

Bij het indienen van de begroting voor 2025 heeft Veilig Thuis gevraagd om een 
ophoging van in totaal € 493.000 wegens stijgende kosten. Het college heeft met 
deze subsidieverhoging ingestemd. De gemeente zal in de komende tijd de 
gesprekken om te komen tot versterken van kwaliteit van dienstverlening en 



 

Pagina 3 
 

kostenreductie met Veilig Thuis Flevoland intensiveren. Hiervoor wordt in de 
samenwerking binnen de regio lokaal ruimte gecreëerd. 
 

Besluit: 

1. Het college van burgemeester en wethouders van Almere in het kader van 

de Centrumregeling Sociaal Domein Flevoland te instrueren dat er gebruik 

mag worden gemaakt van het mandaat tot het verlenen van een aanvullende 

subsidie aan Veilig Thuis Flevoland van€ 493.000 onder de voorwaarden 

vermeld in bijgaande brief. 
 

4.1 

 

 Beantwoording schriftelijke vragen Sociale huurwoningen voor 

statushouders 

De fractie van de PVV heeft schriftelijke vragen gesteld over de toewijzing van 
sociale huurwoningen aan statushouders naar aanleiding van een artikel in de 
Stentor van 10 maart 2025. Het college heeft de schriftelijke vragen 
beantwoord.   
 

Besluit: 

De schriftelijke vragen ex artikel 44 van het Reglement van Orde voor de raad 

van Lelystad gesteld door de fractie van de PVV over de toewijzing van sociale 

huurwoningen aan statushouders te beantwoorden door middel van bijgevoegde 

brief. 

 

4.2 

 

 Beantwoording schriftelijke vragen International Campus Lelystad – 

huisvesting arbeidsmigranten 

Op 1 april 2025 is door de fractie van Partij voor de Vrijheid, naar aanleiding van 
een artikel in de Omroep Flevoland, schriftelijke vragen gesteld over de 
International Campus Lelystad huisvesting van arbeidsmigranten. 
 

Besluit: 

De schriftelijke vragen van de fractie van Partij voor de Vrijheid, over de 

International Campus Lelystad huisvesting arbeidsmigranten, conform artikel 44 

RvO, met bijgevoegde brief te beantwoorden. 

 

4.3 

 

 Beantwoording schriftelijke vragen MFA de Botter 

MFA de Botter is nog niet volledig operationeel vanwege de niet-afgeronde 
buitenruimte en parkeerplaats. Activiteiten starten pas na voltooiing van de 
buitenruimte, verwacht op 1 augustus 2025. De openingstijden zijn flexibel, 
gebaseerd op wijkbehoeften en het beschikbare budget.   
 

Besluit: 

De schriftelijke vragen van Leefbaar Lelystad over de MFA de Botter met 

bijgevoegde brief te beantwoorden. 

 

4.4 

 

 Beantwoording schriftelijke vragen ondernemersklimaat en sluiting 

horecazaak Zilverparkkade 

De fractie van de PVV heeft naar aanleiding van een artikel op omroep Flevoland 
een aantal vragen gesteld aan het college. Het onderwerp van de vragen is het 
ondernemersklimaat in Lelystad en de sluiting van een horecazaak aan de 
Zilverparkkade. Deze vragen worden door het college middels een brief 
beantwoord.   
 

Besluit: 

De schriftelijke vragen van fractie PVV inzake het ondernemersklimaat en de 

sluiting van een horecazaak op de Zilverparkkade met bijgevoegde brief te 

beantwoorden. 
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4.5 

 

 Beantwoording schriftelijke vragen Betekenis uitspraak commissie van Ark 

Op 6 februari jl. verscheen de ledenbrief van VNG. Hier stond een verwoording 
van de uitkomsten van het onderzoek door de commissie van Ark. Volgens de 
brief betekent dit een mogelijk financieel voordeel voor gemeenten in Nederland. 
De fractie van de ChristenUnie vraagt welke gevolgen deze uitspraak heeft voor 
het financiële beleid van Lelystad. Het is nog onbekend wat het kabinet met dit 
advies gaat doen. Het rapport heeft op dit moment geen invloed op het financieel 
beleid van Lelystad. Pas na verschijnen van de Voorjaarsnota 2025 en 
Meicirculaire 2025 zal er meer duidelijk zijn over het al dan niet toekennen van 
aanvullend budget naar aanleiding van dit adviesrapport.  
 

Besluit: 

De schriftelijke vragen van de fractie ChristenUnie inzake betekenis uitspraak 

commissie van Ark met bijgevoegde brief te beantwoorden. 

 

4.6 

 

 Monitor Sociaal Domein 2e helft 2024 

De geactualiseerde en vernieuwde Monitor Sociaal Domein tot en met het 
tweede half jaar van 2024 is vanaf heden beschikbaar. Naast de belangrijkste 
cijfers binnen de domeinen wordt een aantal relevante ontwikkelingen en 
aandachtspunten geschetst.    
 

Besluit: 

1. Over te gaan tot publicatie van de geactualiseerde en vernieuwde Monitor 

Sociaal Domein op www.lelystadinzicht.nl; 

2. De raad te informeren over de belangrijkste waarnemingen uit de monitor en 

een afschrift hiervan te verzenden aan de Cliëntenraad Sociaal Domein door 

middel van de bijgevoegde informatienota. 

4.7 

 

 Collegereactie ongevraagd advies Cliëntenraad Sociaal Domein Lelystad 

De Cliëntenraad Sociaal Domein Lelystad (CSDL) mag gevraagd en ongevraagd 
advies geven aan het college van burgemeester en wethouders. Het CSDL heeft 
nu ongevraagd een advies gegeven over de werkzaamheden van het Sociaal 
wijkteam. In een brief laat het college weten de adviezen van het CSDL mee te 
nemen op het moment dat er besluiten worden genomen over de 
doorontwikkeling van het Sociaal Wijkteam.  
 

Besluit: 

De bijgevoegde reactie aan de Cliëntenraad Sociaal Domein Lelystad te 

versturen als reactie op het ongevraagd advies datum 8 maart 2025. 

 

4.8 

 

 Participatie laadpalen 

Op 15 december 2020 heeft de raad van Lelystad de visie laadinfrastructuur 
Lelystad 2025 vastgesteld. Een uitgangspunt hierin is dat toekomstige locaties 
van laadpalen zijn vastgesteld op een plankaart na inspraak. Om de twee jaar 
wordt er een verzamelbesluit genomen omtrent voorgestelde laadpaallocaties. Er 
is een nieuwe plankaart opgesteld met nieuwe laadlocaties. Deze participatie 
biedt de mogelijkheid voor inwoners om inspraak te leveren op nieuwe locaties. 
 

Besluit: 

De raad te informeren met bijgaand informatienota over de participatie van 

laadpalen 

 

4.9 

 

 AVA Werkbedrijf Lelystad  8 april 2025 

Het Werkbedrijf Lelystad BV heeft in 2024 de beoogde resultaten gerealiseerd 
(taakstelling 300 uitplaatsingen tegenover een realisatie van 327 plaatsingen). Er 
is een klein negatief resultaat geboekt van € 1.554 die ten laste worden gebracht 
van de reserves van het Werkbedrijf.  

http://www.lelystadinzicht.nl/
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Besluit: 

1. Op 8 april 2025 bij de aandeelhoudersvergadering van Werkbedrijf Lelystad 

BV als volgt te stemmen:  

a. De agenda voor de AVA WBL 8 april 2025 vast te stellen;   

b. De jaarstukken 2024 Werkbedrijf Lelystad vast te stellen en kennis te 

nemen van het accountantsverslag WBL 2024.  

c. De notulen van de AVA WBL d.d. 13 december 2024 vast te stellen. 

2. De raad te informeren over de jaarstukken 2024 van WBL door middel van 

de bijgevoegde informatienota. 

 

Burgemeester: 

De portefeuillehouder Werk&Inkomen en de portefeuillehouder Financiën te 

mandateren voor inbreng van de standpunten 1a t/m 1c tijdens de 

aandeelhoudersvergadering van Werkbedrijf Lelystad BV op 8 april 2025.  

 

 
4.10 

 

 Reactie op brief rekenkamer inzake HVC 

Het college heeft een reactie opgesteld op de ingekomen brief van de 
Rekenkamer. Hiermee reageren zij op een aantal van de genoemde punten.  
 

Besluit: 

De commissie van de rekening door middel van bijgaande brief te informeren 

betreffende aandeelhouderschap HVC 2025. 

 

4.11 

 

 Intern Controleplan 2025 en Normenkader 2025 

De raad stelt het Normenkader vast en het college het Intern Controleplan 2025.  
Het Normenkader 2025 vormt de basis voor de controle op financiële 
rechtmatigheid en sluit aan bij de geldende wet- en regelgeving, zonder recente 
wetswijzigingen. Dit kader wordt gebruikt voor interne controles en door de 
accountant als toetsingsinstrument.  
Het Intern Controleplan 2025 richt zich op het waarborgen van procesbeheersing 
binnen de gemeentelijke organisatie. Door vroegtijdige controle en borging in de 
lijn wordt onnodig herstelwerk achteraf voorkomen, wat de efficiëntie verhoogt.   
 
Besluit: 

1. Het bijgevoegde Intern Controleplan 2025 vast te stellen. 

2. De raad voor te stellen om het bijgevoegde Normenkader 2025 vast te 

stellen. 
 

4.12 

 

 Beantwoording schriftelijke vragen Vervolgvragen versnelling woningbouw 

De fractie van VVD heeft vervolgvragen gesteld over de versnelling woningbouw. 

Het college heeft deze beantwoord en meer duidelijkheid gegeven 

 
Besluit: 

De schriftelijke vragen van de fractie van VVD, over versnelling woningbouw, 

conform artikel 44 RvO, met bijgevoegde brief te beantwoorden. 

 

4.13 

 

 Informatienota voortgang Rekenkamerrapport 'Sturen op een sterk 

Sportbedrijf' 

Het College heeft besloten de Raad te informeren over de voortgang van de 
uitvoering inzake het Rekenkamerrapport 'Sturen op een sterk Sportbedrijf'. In de 
informatienota is uiteengezet waar we nu staan in het proces om Sportbedrijf 
Lelystad weer als btw belaste ondernemer aangemerkt te krijgen. De conclusie is 
dat het proces meer tijd in beslag neemt dan aanvankelijk verwacht. Het College 
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streeft ernaar dit proces te hebben afgerond in 2025, zodat Sportbedrijf Lelystad 
in 2026 is aangemerkt als btw-belaste ondernemer.  
 

Besluit: 

Met bijgaande informatienota de raad te informeren over de voortgang van de 

uitvoering inzake het Rekenkamerrapport 'Sturen op een sterk Sportbedrijf'. 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van 15 april 2025, 

De interim secretaris, 

 


